
Besluitenlijst domeinvergadering fysiek 

5 december 2023 

 
Aanvang:                      5 december om 17:00 uur 
Vergaderlocatie:          Groene Kamer 
Domeinvoorzitter:        R. Betsch 
Domeingriffier:            F. Heijboer 
  
Aanwezige fracties: SPM, GroenLinks, D66, CDA, PvdA, Partij Veilig Maastricht, VVD, Partij voor de 
Dieren, Volt, SP, 50PLUS, SAB, M:OED, Liberale Partij Maastricht, Forum voor Democratie, 
MAASTRICHT van NU, 
 
Niet aanwezige fracties: PVV, 
  
Aanwezige domeinleden (22): John Steijns (SPM), Matthieu Vermin (SPM), Halil Mermi (SPM), Coen 
van der Gugten (GL), Lex Vos (GL), Bert Jongen (D66), Paul van de Kandelaar (D66), Mat Brüll (CDA), 
Luc Schoonbrood (CDA), Anita van Ham (PvdA), Jean Pellaers (PvdA), John Voorst (Partij Veilig 
Maastricht), Sjoerd Maille (VVD), Jules Vaessen (PvdD), Jules Ortjens (Volt), Stephanie Blom (SP), 
Bennie van Est (50PLUS), John Gunther (SAB), Lex Borghans (M:OED), Kitty Nuyts (Liberale Partij 
Maastricht), Bram Nab (Forum voor Democratie), Wiel Hameleers (Partij Veilig Maastricht), 
  
Aanwezig college: 
Wethouders Frans Bastiaens, John Aarts, 
  
Ambtenaren:  
Agendapunt 5: Tima van der Linden (manager Ruimte) 
Agendapunt 7: Sam Spoelstra (concernjurist) 
 

1. Opening, agenda en besluitenlijst 
De voorzitter opent de domeinvergadering fysiek. De heer Janssen is afgemeld. 

 
De agenda wordt conform voorstel vastgesteld.  

  
Besluitenlijst 
Het verslag en de besluitenlijst van 31 oktober en de besluitenlijst van 14 november 2023 
worden vastgesteld. 

  
2. Mededelingen incl. openstaande toezeggingen en moties 

 
SPM geeft aan dat zij een uitnodiging hebben verstuurd aan de raads- en burgerleden om te 
vragen wie er wil deelnemen aan de werkgroep symposium ‘Wonen in de toekomst’. 
 
Wethouder Aarts geeft aan dat de toezeggingen over de duizendknoop van 31-10-23 en over 
de voortgang haalbaarheidsonderzoek centrale fietsenstalling van 11-7-23 kunnen worden 
afgedaan. De RIB over de duizendknoop is al verstuurd in november en de RIB t.a.v. de 
fietsenstalling zat vandaag in de dagmail. 
 
Dhr. Voorst van PVM geeft aan dat hij in het domein Fysiek actief wordt ter vervanging van 
dhr. Garnier. 



 
Er zijn door de domeinleden verder geen mededelingen gedaan. 

  
3. Jaarplanning 

 
De domeinleden nemen kennis van de jaarplanning.  
 
De voorzitter attendeert de domeinleden op de stadsronde op 9 januari 2024 en op het feit 
dat er een werkbezoek naar DSM/ Chemelot wordt georganiseerd over het warmtenet. 

 
4. Rondvraag aan het college 

  
Dhr. Jongen van D66 stelt een vraag over het PRIS-systeem. Hij laat een foto zien. 
Hij geeft aan dat de borden niet meer zo duidelijk zijn en dat dit leidt tot ongewenst 
zoekverkeer. De wethouder beantwoordt de vraag. 
 
Mevr. Nuyts van Liberale Partij Maastricht stelt een vraag over de openbare verlichting. Zij 
vindt het erg donker in de straten. De wethouder beantwoordt de vraag.  
 

5. Berap 2e bestuursrapportage (politieke bespreking) 
 
Het domein bespreekt het raadsvoorstel, dit ter voorbereiding op de besluitvorming van het 
raadsvoorstel in de raadsvergadering van 19 december 2023. Er worden veel vragen gesteld 
en die worden allemaal beantwoord.  
 
Hieronder een aantal onderwerpen, die door verschillende fracties aan de orde werden 
gesteld: 

 Onderhoud van de Kennedybrug;  

 Gunning restafval, blijkt reeds gegund; 

 Stationsomgeving, het burgerinitiatief van Coenen en Soete, het betreft een groot en 
duur initiatief, of lobby naar rijksoverheid gewenst is, aanbesteden is nog niet aan de 
orde, een separaat onderzoek naar de pasarelle loopt nog; 

 Financiële techniek, verschil tussen een overloopreserve en een bestemmingsreserve is 
uitgelegd;  

 Startersregeling, verschillende fracties zijn verheugd dat er sprake is van een aanvulling; 

 Woonwagen standplaatsen, de eerste tien zijn gerealiseerd.  
 
De voorzitter sluit de bespreking van dit agendapunt af en concludeert dat het voorstel kan 
worden doorgeleid naar de raadsvergadering van 19 december. Het is geen hamerstuk. Er 
zijn geen moties of amendementen aangekondigd. Er komt een RIB over het warmtenet t.a.v. 
Nazareth. Er zijn geen toezeggingen gedaan. 

 
6. Herverdeling middelen maatregelen luchtkwaliteit (politieke bespreking) 

 
Het domein bespreekt het raadsvoorstel, dit ter voorbereiding op de besluitvorming van het 
raadsvoorstel in de raadsvergadering van 19 december 2023.  
 
Er zijn verschillende insprekers. Dhr. Boessen namens Buurtnetwerk Brusselse Poort, dhr. 
Maathuis namens de Fietsersbond, dhr. Korpershoek namens Milieudefensie, dhr. Schopping 



namens bewonersvereniging Jekerkwartier en namens de onder naam InzetMeuroVier en 
dhr. Van Dijk namens buurtnetwerk Heugemerveld.  
 
Zij vragen aandacht vragen voor verschillende zaken, die te maken hebben met het 
voorliggende voorstel. Zij spreken o.a. over parkeren, parkeeroverlast, locaties van de PenR, 
een autoluwe stad, stimuleren van het fietsgebruik, geluidsoverlast, milieubelasting, 
effectiviteit van de maatregelen, vergroenen en slechte of goede luchtkwaliteit. De bijdragen 
van de insprekers zijn in het RIS opgenomen.  
 
De volgende zaken komen aan de orde: 
- Snelheid van handelen, de motie dateert van 27 juni 2023; 
- Effectiviteit van de uitvoering en het ontbreken van een doorrekening. Fracties vragen 

zich af of een dergelijke doorrekening niet noodzakelijk is bij de besluitvorming; 
- De herkomst van de voorgestelde maatregelen. Deze komen uit het spoorboekje 

Luchtkwaliteit en bereikbaarheid (opgesteld in 2019, geactualiseerd in 2023) en deze zijn 
eerder breed gedragen; 

- Verschillende fracties vragen aandacht voor de inwoners en de ideeën van de 
buurtnetwerken. De wethouder bevestigt dat bij de uitvoering inwoners worden 
betrokken; 

- De voorwaarden om een fietsstraat/ zone succesvol te maken (o.a. door deze autoluw te 
maken en alleen bestemmingsverkeer toe te staan); 

- Vergroenen. Dit onderwerp heeft breed draagvlak. Er wordt gesproken over de effecten 
van vergroenen op luchtkwaliteit. Fracties zien ook mogelijkheden voor beperken van 
hitte door vergroenen; 

- Een (gedeeltelijk) andere functie van de Vrijthofgarage; 
- De verschillende PenR locaties. Veel fracties geven aan het eens te zijn met de 

Kobbesweg en het idee van een mobilityhub. De uitbreiding van de PenR Noord blijkt 
reeds eerder besloten. De meningen zijn verdeeld over de locatie bij de Via Regia. Er 
ontspint zich een discussie over wat er verstaan moet worden als er gesproken wordt 
over “de randen van de binnenstad”. En of dit niet “de randen van de stad” moet zijn. De 
wethouder geeft aan dat deze locatie (Via Regia) interessant kan zijn vanwege de 
voorzieningen (OV en aanrijdroutes). Fracties zijn bezorgd over de drukte in dat gebied. 
De fracties SP en PvdA geven aan wellicht een motie op dit punt te willen voorbereiden;  

 
De voorzitter sluit de bespreking van dit agendapunt af en concludeert dat het voorstel geen 
hamerstuk is en kan worden doorgeleid naar de raadsvergadering van 19 december. SP en de 
PvdA gaan wellicht een motie voorbereiden. Er zijn geen toezeggingen gedaan. 

 
7. Vaststellen wijzigingsverordening Omgevingswet en Verordening uitvoering en handhaving 

omgevingsrecht Maastricht (politieke bespreking) 
 
Het domein bespreekt het raadsvoorstel, dit ter voorbereiding op de besluitvorming van het 
raadsvoorstel in de raadsvergadering van 19 december 2023.  
 
De volgende zaken komen aan de orde: 

 De ingangsdatum van de omgevingswet, 1 januari 2024;  

 Het stallen van fietsen; 

 Of er wijzigingen zijn in de APV? De bepalingen blijken verplaatst te zijn van APV naar de 
verordening Fysieke Leefomgeving; 



 Dat het lastig is dergelijke documenten te lezen en of er wellicht een nota van 
wijzigingen kan worden gemaakt. Dit is niet haalbaar voor de raadsvergadering, maar het 
idee wordt meegenomen t.b.v. de toekomst;  

 
De voorzitter sluit de bespreking van dit agendapunt af en concludeert dat het voorstel voor 
iedereen een hamerstuk is en als zodanig kan worden doorgeleid naar de raadsvergadering 
van 19 december. Er zijn geen moties of amendementen aangekondigd. Er is geen toezegging 
gedaan.  

 
Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering.  
  
 


